
Referat af bestyrelsesmøde 31. august 2011 i Amager Badminton Club. 
 
 
Til stede: Per Munch (PM), Morten Munch (MM), Per Reslow (PR), Martin Hindsbo (MH), 

Thomas Wilken (TW), Mads-Emil Zinckernackel,  Jan Sølyst. Martin Borch (MB), 
Jørgen Jensen (JJ), Marianne Bjerborg 

 
Referent:  Martin Borch 
 
Afbud:  Helle Sjørring 
 
Økonomi: Balancen ser fornuftig ud. Vi er ca. 100.000 kr. fra vores budget. Dette forventes at 

blive forbedret i forbindelse med, at vi får indbetalt skyldig kontingent. 
 Linde VVS skal kontaktes om sponsorat. 
 Jarl Krone skilt sættes op i hallen i næste uge.  
 
Kontoret: Baneudlejning kører rigtigt godt. Vi har næste fuld booking i ”primetime”. 
 Har en enkel ledig bane tirsdag kl. 17.00. 
 Fredag aften er der tomt efter kl. 19.00 
 Husk der er halv pris fredag efter kl. 19.00 samt efter kl.22.00 hverdage. 
 Kalenderen mellem kontor og restaurant skal virke, så den altid er updateret. Vi skal 

undgå dobbeltbookninger og misforståelser. 
 
Restaurant Anders Bay har overtaget restauranten fra i år, og det er startet til alles tilfredshed. 
 MH taler med Anders om, at der skal være åbent til restauranten i weekenden. 
 MH påpeger også overfor Anders, at der skal være totalt rygeforbud i restauranten på 

alle tidspunkter og ved alle anledninger. 
 Lokalet blev shinet op og fik nyt inventar inden åbningen for 60.000 kr. 
 Økonomiudvalget drøfter aktivitetstimer 
 
Veteran: Vi er i opstartsfasen, hvor det ser godt ud for holdene 

Der er kommet flere nye spillere til 1. holdet, som også påvirker de andre hold. 
 Også i år er der planlagt enkelte fredagstræninger for 1-2. hold og 3-4. hold. Mere 

herom senere.   
 
Ungdom: Kontingentændringer får Helle snart. 
 Nye regler: over 5 turneringer: 500 kr. – over 7 turneringer: 700 kr. 
 Der er arrangeret ekstra hjælpetrænere.  
 Danske Bank har givet 5.000 kr. i sponsorpenge til ungdommen. 
 Vi har fået Prismen til individuel træning torsdag. 
 
 
Motionister: Søndagstræningen har fået mange nye spillere i år. 
 Peder står for træningen, men har været tvunget til at trække sig fra bestyrelsen. 
 Per tager en snak med spillerne på træningen. 
 
Senior: Der har fra starten været rigtig mange spillere på fællestræningen. 
 Vi har i år mange piger i folden. 

Trænerne er kommet godt i gang. 
  
 



Motionist: Træningen starter søndag. 
 Er Peder Thyme klar til at fortsætte som træner? 
 
Hjemmeside Marianne har på fornemmeste vis kreeret en ny hjemmeside for ABC. 
 Den skulle fungere fra starten. 
 
Klubtøj: Vi har lavet en aftale med Badmintonshoppen om klubtøj, hvor man kan bestille selv 

og få ABC logo trykt på. 
 
Klubhus: Vi sender en ansøgning til klubhuspuljen i slutningen af september. 
 Dette skulle gerne give os et beløb til forbedring af lokalerne. 
 Vi indhenter tilbud fra en entreprenør som kan bruge i ansøgningen. 
  
 
Næste møde:  xxxdag den xx. oktober 2011 kl. 18.00. 


